
ES TC‐møde 2017‐05 ‐ 6. juni 2017  
 
Til stede: LBL, JHM, TKM, KMN, BLI og HH 
 
Referent: HH 
 
 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra TC møde4 
 

2. Meddelelser fra Børge 

intet fra Børge 
Jan:  møde med aftagerpanel i torsdag. 1.del var en fælles del for ES og CS om ledigheden 
blandt vore kandidater. Aftagerne havde forskellige synspunkter til karakterenes og 
personlighedens betydning for jobmulighed. Kulturforskelle blandt ES og CS studerende mht at 
få job hurtigt. 
Om eftermiddagen talte man om de 3 kompetenceområder og antallet af kandidatretninger 
der er passende til ES. Aftagerpanelet kender vores profil vedr. de ”gamle” uddannelser men 
ikke de nye uddannelser som PDP.  
Kandidatuddannelsen i Robotics. Positiv opbakning til forslaget. 
Aftagerpanelet undrer sig over hvor svært det er at få godkendt uddannelser til at køre på 
engelsk. 
 

3. Nyt fra studienævnet 

møde i morgen onsdag 7.juni. 
 

4. Nyt fra Robusthedsundersøgelserne 

Børge: 3 af vore uddannelser (NDS, WCS og ITC) er udtaget til nærmere analyse (fase 2). 
5 principper baseret på antal studerende, ledighed og relevant beskæftigelse. 
1. Uddanner den enkelte uddannelse studerende, der opfylder samfundets nuværende og 
fremtidige behov for viden, færdigheder og kompetencer? 
2. Er den enkelte uddannelse understøttet af fagligt relevante, forskningsaktive VIP? 
3. Er den enkelte uddannelse attraktiv for de studerende? 
4. Er der et tilfredsstillende antal ressourceudløsende studerende? 
5. Er der strategiske eller regionale forhold, der gør sig gældende ift. den enkelte uddannelse? 
 
TC vil gerne vide hvad fase 2 indebærer, der rettes forespørgsel til JSt. 
Det er ledelsens holdning at der skal være færre uddannelser og vi skal have gode og skarpe 
argumenter for at undgå at vores forslag om fastholdelse af 5 uddannelser godkendes.  
 
 

5. Opfølgning på workshop 
‐ opsamling på præsentationer og tilbagemeldinger 

diskussion af de forskellige uddannelser.  
PDP: der skal laves et forslag der økonomisk hænger sammen lige som de andre. 
Vi skal vide hvad fase 2 indebærer for at kunne fastsætte antallet af uddannelser.  



‐ indstilling til studienævnet om kandidatretninger afventer tilbagemelding om ”fase 2” i 
robusthedsundersøgelsen 
 

6. Erfa‐gruppe om nye undervisningsformer 
Vi skal have igangsat erfa‐gruppen på tværs af sektionerne og gerne et socialt arrangement. 
Det blev besluttet at indkalde til et månedligt inspirationsmøde. 
1.møde fredag 30.juni kl. 14:00‐16:00. Oplæg fra årets undervisere.  
HH kontakter Troels + Carles. 
HH bestiller øl og snacks i kantinen.  KMN + HH laver oplæg på engelsk   
 

7. Rekvisitioner E17 – hvis vi når at få dem 
Disse udkommer onsdag 7.juni 
 

8. Møde med SICT om undervisningsfordelingen. Uffe vil indkalde til møde. TC‐medlemmer skal 
komme med input til kurser der kunne være relevante for ES. 
LBL : medialogi 
MED 4.semester:  FID + audio kurser kunne med gode argumenter undervises af ES.  
SMC uddannelsen. ES kunne sagtens udbyde nogle af kurserne og stille projektforslag. 
VGIS 8.semester. ES vil gerne kører kurser 
 

9. andet 
Børge: Ny budgetmodel. Ekstern omsætning vil have større betydning, hvilket gør os 
skrøbelige. 
LBL: Der er lavet et nyt tiltag vedr. projektorienteret forløb i en virksomhed på 9.semester. Se 
appendiks til studieordningen på skolens hjemmeside. 

 
 
 
ACTIONS: 
KMN: kontakter Jakob om fase 2 
HH: kontakter Troels + Carles om inspirationsmøde 30.juni 
HH: bestiller øl og snacks i kantinen 
KMN+HH: laver oplæg på engelsk til invitation 
 
 


